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Dagordning vid föreningsstämma i  

Brf Silvieberg 3  
 

Torsdagen den 28 maj 2020 kl: 18:30 – ca. 21:00 

 i föreningens garage med start kl. 18:30 
(Fyrverkarbacken 26). 
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200422/SB 

Styrelsen förslag till Föreningsstämman 2020 
 
 
 

 
Förslag angående ändring av Bostadsrättsföreningen Silvieberg 3 stadgar 
avseende föreningens firma (namn)  
 
Föreningens firma 
I 1 § föreningens stadgar regleras föreningens firma som är 
Bostadsrättsföreningen Silvieberg 3. Föreningen förfogar över två 
fastigheter; Silvieberg 2 som tomträttshavare och Silvieberg 3 som lagfaren 
ägare. Det uppstår därför både förväxlingar och missförstånd om 
föreningens namn. För att underlätta för såväl medlemmar som andra 
intressenter så föreslår styrelsen att namnet ändras till 
Bostadsrättsföreningen Silvieberg. 

 
Nuvarande lydelse:   Föreslagen lydelse: 
1 § 1 st.    1 § 1 st. 
Föreningens firma är    Föreningens firma är  
Bostadsrättsföreningen Silvieberg 3                   Bostadsrättsföreningen Silvieberg 
 

 
 
Styrelsens förslag till beslut:  
Stämman beslutar bevilja styrelsens förslag till nytt föreningsnamn och antar 

styrelsens föreslag att 1 § 1st. i föreningens stadgar ändras till "Föreningens 

firma är Bostadsrättsföreningen Silvieberg". 
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Styrelsens svar på inkomna motioner 2020 
 

 

Motion nr 1: Sunkig tvättstuga 

Styrelsens kommentar till motionen: Vi anser att en renovering – likt de som gjorts i 

tvättstugorna 30 och 40 – i dagsläget inte är aktuellt, men är positiva till en 

uppfräschning av spontantvättstugan och kommer därmed undersöka hur den kan 

genomföras. Föreningens maskiner byts ut i takt med att de blir uttjänta. 

Styrelsens förslag till beslut: Stämman avslår motionen. 

 

 

Motion nr 2: Uppdatera städutrustning i spontan- och bokningsbara tvättstugan 

Styrelsens kommentar till motionen: Vi delar motionärens synpunkter. 

Styrelsens förslag till beslut: Stämman bifaller motionen. 

 

 

Motion nr 3: Användandet av odlingslådor 

Styrelsens kommentar till motionen: Styrelsen undersöker efterfrågan och ser till att 

utöka antalet odlingslådor om intresse finns bland föreningens medlemmar.  

Styrelsens förslag till beslut: Stämman bifaller motionen. 

 

 

Motion nr 4: Inköp och plantering av bärbuskar och fruktträd 

Styrelsens kommentar till motionen: Föreningen anlitar idag Habitek Utemiljö AB för 

hantering av utemiljön. De har i samråd med styrelsen tagit fram en övergripande och 

långsiktig planering av skötsel, underhåll och uppdateringar. Styrelsen har för avsikt att 

följa denna planering, som för år 2020 bland annat innebär plantering av buskar och 

mindre träd på gräsmattan vid parkeringen / vägen på östra sidan. Ytterligare tillägg 

detta år är i nuläget inte aktuellt. Det förs en dialog med Habitek att inför kommande års 

planering inkludera buskar på husets östra sida – och här kan bärbuskar vara ett 

alternativ.  

Styrelsens förslag till beslut: Stämman avslår motionen. 
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Motion nr 5: Matavfall 

Styrelsens kommentar till motionen: Styrelsen känner till det beslut som Stockholm stad 

fattat avseende matavfall i flerbostadshus med krav på separering av matavfall från 

övrigt hushållsavfall. Beslutet börjar gälla år 2023. Styrelsen är också medveten om att vi 

genom att separera matavfallet kan bidra till att minska användandet av fossila bränslen. 

I den upphandling av avfallshantering som pågår har vi frågat efter förslag på lösningar 

för matavfall. Eftersom föreningen har dålig erfarenhet av den lösning som prövades för 

ett antal år sedan, är det viktigt att hitta en lösning som så långt som möjligt eliminerar 

potentiella problem med matavfallshantering. Styrelsen kommer därför fortsätta utreda 

och planera för en kommande matavfallshantering. 

Styrelsens förslag till beslut: Stämman avslår motionen. 

 

 

Motion nr 6: Laddplats elbilar 

Styrelsens kommentar till motionen: Föreningen tillhandahåller f.n. för medlemmar, 

laddstationer till ett enkelt schablonbaserat självkostnadspris a´ 400 kr/mån. Vidare 

erbjuder vi föreningens lokalhyresgäster laddstationer där hyresgästen får betala för 

såväl laddstation som elförbrukning. 

Det är föreningen som står för investeringskostnaden så att erforderlig elström finns. 

Att nu utreda eller erbjuda ett tredje system som är än mer rabatterat och som samtidigt 

ökar föreningens kostnader finner styrelsen ej skäl till. Enligt föreningens riktlinjer ska 

alla priser för olika tjänster vara marknadsprissatta för de som inte är medlemmar i 

föreningen. 

Styrelsen delar dock förslagsställarens uppfattning att föreningen i framtiden, när det 

finns ett ökat behov och efterfrågan, behöver utreda och vara beredd på nya lösningar 

för elladdning. 

Styrelsens förslag till beslut: Stämman avslår motionen. 

 

 

Motion nr 7: Bygga/köpa förråd för barnens leksaker 

Styrelsens kommentar till motionen: Styrelsen har för avsikt att undersöka och se över 

husets befintliga förråd och den nuvarande användningen av dessa. 

Styrelsens förslag till beslut: Stämman avslår motionen. 
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Motion nr 8: Studsmatta på föreningens mark 

Styrelsens kommentar till motionen: Styrelsen anser att det i nuläget inte är aktuellt att 

placera en studsmatta på föreningens mark. Detta utifrån ett säkerhetsperspektiv och 

även med hänsyn till att den yta och placering som en studsmatta kräver innebär att 

platsen inte kan användas för andra ändamål eller av övriga föreningsmedlemmar. 

Styrelsens förslag till beslut: Stämman avslår motionen. 

 

 

Motion nr 9: Ny motionscykel 

Styrelsens kommentar till motionen: Styrelsen delar motionärens synpunkt och 

ombesörjer inköp av motionscykel. 

Styrelsens förslag till beslut: Stämman bifaller motionen. 

 

 

Motion nr 10: Belysning på grillplatsen 

Styrelsens kommentar till motionen: Styrelsen har för avsikt att undersöka det inkomna 

förslaget. 

Styrelsens förslag till beslut: Stämman avslår motionen. 

 

 

Motion nr 11: Vattenslang till grillplatsen 

Styrelsens kommentar till motionen: Styrelsen har för avsikt att undersöka det inkomna 

förslaget och ser på möjligheterna för föreningens medlemmar att få tillgång till vatten 

uppe på grillplatsen. 

Styrelsens förslag till beslut: Stämman avslår motionen. 

 

 

Motion nr 12: Arvodera Valberedningen 

Styrelsens kommentar till motionen: Vi delar motionärens synpunkter och understryker 

vikten av att föreningen har både en engagerad valberedning och en kompetent styrelse. 

Styrelsens förslag till beslut: Stämman bifaller motionen. 
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Motioner till stämman 2020 
_______________________________________________________________________________ 

1. att föreningen kunde renovera spontantvättstugan (port 30) för den är VÄLDIGT sunkig!  

2. att befintlig städutrustning uppdateras i både bokningsbara och spontan tvättstugan port 30. 

Dessutom borde ngt rengöringsmedel finnas på plats så man kan moppa golvet. Jag skulle 

även önska en tydligare instruktion om att alla skall städa efter sig dvs. torka av bänkar, 

maskiner, sopa golv, ta bort ludd i ALLA filter. 

3. Jag skulle vilja att vi kollar av användning av odlingslådor och ev uttökar antal om alla som 

har använt dessa fortfarande vill ha kvar "sina". 

4. Jag skulle önska att föreningen köper in och planterar flera bärbuskar och fruktträd. 

Bästa hälsningar 

Sabina Karlsson (28:42) 

_______________________________________________________________________________ 

5. Motion till stämman:  

jag önskar att vi till nästa år har matavfalls hantering i fastigheten.  

Jag drev det i vår förra förening och vi gick ut och informerade boende om det och det 

fungerade bra.  

Genom att vi sorterar matavfallet, så kommer våra kostnader för sopor att minska betydligt. 

Det finns en beräkningstabell för hur många kärl man skall ha och hur ofta de hämtas, som 

man kan utgå ifrån, men det går även att ändra om man märker att det fylls snabbare. 

https://www.stockholmvattenochavfall.se/matavfall/lagenhet/sa_har_funkar_det_lgh/fastig

hetsagaren/#!/matavfallshamtning-for-flerfamiljshus 

 

Det bör få plats kärl i utrymmet utanför grovsoprummet. Det finns mycket att läsa om det på 

sthlm vatten och avfall 

 

mvh, pauliina salomaa 

_______________________________________________________________________________ 

6. Motion om möjlighet att anlägga laddplatser för elbilar 

 

Jag föreslår att föreningen utreder möjligheten att upplåta några parkeringsplatser som 

laddplats för elbilar för oss boende och besökare. 

 

För många känns en reserverad p-plats med eluttag för laddningsmöjlighet för 400kr extra i 

månaden orimligt dyrt. 

 

En eller ett par platser att kunna ladda bilar på skulle säkert uppskattas och användas av 

många häruppe. Det finns åter bidrag att söka för halva anläggningskostnaden upp till 

10.000kr. 

 

Ulf Martens 28an 

_______________________________________________________________________________ 

 

Bilaga 7 
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7. Jag föreslår att bygga / köpa en förråd som kan öppnas med den svarta bipen, som ska 

använda för barnen leksaker, bollar, innebandyklubbar, sparcyklar. Förrådet ska vara 

utomhus, lätt att nå, för barnensanvändning. Det ska vara tillräckligt stor med krockar, 

anpassat till barnen. Vart den ska stå  är det något som kan diskuteras 

 

8. Jag föreslår att  ställa up en Stutsmatta I trägården.  Föreningsansvar är att säkra att 

stutsmattan  är i bra skick och inte är  placerat nära några stenar och har ett skyddsnät. Det 

är föräldrarna som har ansvar för var, när och hur barnen leker. 

Cécile Skog, dörr 36, våning 1 

 

_______________________________________________________________________________ 

 

9. Motion om inköp av ny motionscykel till träningsrummet 

Den motionscykel som idag finns i träningsrummet börjar bli ganska sliten och har en del 

skavanker och saknar en del inställningsmöjligheter.  

 

Jag skulle vilja att årsmötet beslutar om inköp av ny motionscykel och jag kan åta mig att 

ombesörja ett inköp. En budget för detta om maximalt 5.000 kr skulle ge oss en träningscykel 

som möter alla krav. 

Fyrverkarbacken 2020-03-26 

Mats Rieger 

_______________________________________________________________________________ 

10. Min skrivelse skall kanske inte ses som en motion utan mer som en fråga men som ändå kan 

besvaras på årsmötet. 

 

För några år sedan motionerade jag om belysning vid grillplatsen invid staketet. Några 

lampor, ca 3 st som skulle slås ned i marken för att dels ge ett varmare och trevligare 

utseende men också för att i bästa fall kunna se och avgöra om några ser ut att uppehålla sig 

här som inte hör hemma här. (Detta har hänt ett flertal gånger. 

 

Ett beslut togs och arbetet sades kunna komma till stånd senare samma år. Några lampor har 

inte kommit dit ännu. Min fråga, kommer det någonsin att komma dit några lampor?  

 

 

11. Jag skrev också om en vattenslang dit upp för rengöring av möbler, vattning av växtlådorna 

men också som brandsäkerhet vilket brandkåren som jag kontaktade skulle se som mycket 

positivt. Om "alla" skulle ha tillgång till vatten skulle dem kanske slippa att rycka ut vid 

småbränder.  

Ulla Gyllenhed 

 

_______________________________________________________________________________ 
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